
Balk, 7 februari 2022

Betreft: huisvesting sport en cultuur Balk

Geachte raadsleden van de gemeente Fryske Marren,

Als buren van sporthal de Trime willen wij graag meedenken over een goede huisvesting voor sport 
en cultuur. Wij zijn van mening dat wij als naaste omgeving ook een participerende rol hebben en 
vragen dan ook dat er ook een afvaardiging van de buurt in de werkgroep toegevoegd wordt.
Momenteel worden wij alleen op de hoogte gehouden en dat vinden wij niet genoeg.
Wij weten dat zowel sporthal de Trime als zalencentrum de Treemter verouderd zijn en niet 
toekomstbestendig en willen als buurt ook meedenken en meekijken naar een goede oplossing. 
Wij hebben als buren van sporthal de Trime iedere dag te maken hebben met het gebouw en haar 
omgeving, de mensen die de Trime bezoeken, mensen die er parkeren etc.
Wij vinden dat wij als naaste omgeving dan ook het recht hebben om actief mee te kunnen denken 
aan een toekomstbestendig plan waarbij alle participanten tevreden zijn. 
Dus zowel de sport- en cultuurvereningingen als buurtbewoners.

Naast de functie van de sporthal en het zalencentrum moet ook worden gedacht aan de omgeving en 
de functie hiervan. Denk hierbij aan ruimte voor fietsen, parkeergelegenheid, het uitzicht voor 
omwonenden, ingang van het nieuwe centrum en niet onbelangrijk de belangrijke functie die het 
veld naast de sporthal momenteel heeft.
Dit veld is 1 van de 2 speelveldjes die het dorp heeft en is centraal gelegen in het dorp.
Het wordt gebruikt door sportverenigingen, verschillende scholen om te gymen en door heel veel 
jeugd om te voetballen of andere spelletjes te doen. 

Ik vraag u dan ook om omwonenden meer te betrekken in de plannen en de ontwikkeling van de 
plannen van het nieuwe multiculturele centrum in Balk. Dit kan mijn inziens alleen op een goede 
manier door een afvaardiging van de buurt actief mee te laten participeren in de werkgroep. 
Ik stel me bij deze beschikbaar.

Met vriendelijke groet,

Derk Jan Schram


